

《单词百科:interchangeability是什么意思?interchangeability怎么发音?interchangeability的解释和用法》

英语单词interchangeability是什么意思?interchangeability怎么读?interchangeability怎么发音?简答网为您整理了interchangeability的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



interchangeability怎么读

interchangeability的读音:[nt t e nd 'b l t]

interchangeability的意思

1、n.可交换性，可交替性，互换性;可互换性;

interchangeability的双语例句

1、The circuit breaker replacement is extremely simple, handcart interchangeability good.

断路器更换非常简单, 手车互换性好.

2、 It is used as an illustration of the interchangeability of mass and energy.

这是用来说明质量与能量的可互换性.

3、 F . Assists in maintaining complete product design information on established product, recording interchangeability of parts.

协助保存已有产品的全部设计信息, 记录,零件的互换性.

4、 Sometimes used to remove interchangeability feature from interchangeable-lens cameras.

有时也用于去除可 交换镜头 相机的镜头可交换特性.

5、 Machine-tools. Spindle noses and face plates . Sizes for interchangeability. Part 2: camlock type.

车床切削工具. 轴头和面板. 可互换性尺寸. 第2部分: 凸轮锁型.

6、 Gujin Zi and interchangeability of Chinese characters are two adequate terms in the traditional philology.

古今字和通假字,一直是传统语言文字学两个界限不清的术语.

7、 All components in hydraulic pressure and electric-control system have common and interchangeability makes the replacement easily.

液压系统和电控系统所有元件均具有通用性、 互换性,更换方便.

8、 The applied coating is only around 8 um thick, ensuring dimensional interchangeability between coated and uncoated parts.

涂层的应用是只有约8um厚, 以确保涂之间的互换性和未涂层部分.

9、 Standard parts not only speeded production, they also ensured the interchangeability of parts.

标准的部份不只加速了生产, 他们也确定部份的可互换性.

10、 The range offers higher speeds, interchangeability and longer lifetimes.

范围内提供更高的速度, 互换性和更长的寿命.

以上是简答网为您整理的interchangeability怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于interchangeability的用法、interchangeability的释义、interchangeability的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/interchangeability>

